
 

RO.0002.14.2024 

Protokół 

X Sesja Rady Miejskiej w Wolborzu w dniu 23 grudnia 2024 

Obrady rozpoczęto 23 grudnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Bąbol 

2. Dorota Bedyniak-Walaszczyk 

3. Joanna Biniek 

4. Krzysztof Czapla 

5. Barbara Dziubałtowska 

6. Marek Gajda 

7. Łukasz Jagiełło 

8. Bogumiła Jagodzińska 

9. Anita Kiszczak 

10. Zbigniew Klewin 

11. Bogdan Pytel 

12. Bronisław Rożek 

13. Janusz Swarbuła 

14. Paweł Swarbuła 

15. Gabriel Zaremba 

  

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Andrzej Jaros – Burmistrz Wolborza 

2. Dymitr Jędryka – Zastępca Burmistrza Wolborza  

3. Izabela Midera – Skarbnik Gminy   

4. Elżbieta Bijoch – Sekretarz Gminy  

5. Grzegorz Adamczyk – dyrektor SP w Wolborzu 

6. Anna Drozdowska – dyrektor SP w Goleszach Dużych 

7. Wiesława Gralińska - dyrektor SP w Komornikach  

8. Ewa Wąchała - dyrektor przedszkola samorządowego w Wolborzu  

9. Marzena Kusideł – Kierownik MOPS 

10. Magdalena Wnukiewicz – dyrektor MBP  

11. Zbigniew Klauz – Wiceprezes KOM-WOL 

12. Ryszard Jaśkowski – Sołtys Sołectwa Lubiaszów 



 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie protokół z IX Sesji Rady 

Miejskiej w Wolborzu 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia  protokołu z IX Sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 W związku z brakiem wniosków o zmianę porządku obrad Przewodniczący Rady Zbigniew 

Klewin przystąpił do realizacji punktu 3 porządku obrad. 

3. Sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym:  

 a) Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

02 grudnia – wraz z Burmistrzem udział w gali podsumowującej ranking najlepszych gmin 

województwa łódzkiego organizowany przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej;  

06 grudnia – udział w spotkaniu mikołajkowym w Szkole Podstawowej w Goleszach Dużych; 

udział w I jarmarku świątecznym zorganizowanym przez WCK oraz Parafię Św. Mikołaja w 

Wolborzu na placu Jagiełły podczas którego uruchomiona została miejska choinka; 

11 grudnia – udział w spotkaniu  świątecznym zorganizowanym przez Stowarzyszenie Senior 

Vigor; 

12 grudnia – udział w rozgrywkach w kręgle w ramach  XXV Spartakiadzie Władz 

Samorządowych Powiatu Piotrkowskiego– Gmina Wolbórz zajęła I miejsce; 

13 grudnia – udział w spotkaniu świątecznym z radnymi i sołtysami Gminy Wolbórz; oraz w 

spotkaniu świątecznym z Zarządem Miejsko-Gminnym OSP w Wolborzu; 



 

14 grudnia – odbył się V Turniej Sołectw Gminy Wolbórz w piłkę siatkową o puchar Burmistrza 

Wolborza – I miejsce Sołectwo Golesze Duże, II miejsce Lubiaszów, III miejsce Świątniki, 

podziękował, za udział w turnieju w którym co roku bierze więcej drużyn udział w tym roku było 

to 11 drużyn z terenu gminy; udział w spotkaniu świątecznym Kół Gospodyń Wiejskich – 

spotkanie zorganizowane przez KGW Żywocin; 

18 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; udział w spotkaniu świątecznym w Powiecie Piotrkowskim z władzami 

samorządowymi następnie spotkanie świąteczne  z podopiecznymi MOPS;  

19 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia;  

20 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; udział w 

jubileuszu 10-lecia Przedszkola Niepublicznego Domowe Przedszkole. 

  

 b) Burmistrza Wolborza. 

 02 grudnia - udział w gali podsumowującej ranking najlepszych gmin województwa łódzkiego 

organizowany przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej; Wolbórz, po raz trzeci został 

liderem powiatu piotrkowskiego w Fundacji Rozwoju Demokracji; 

06 grudnia – udział w spotkaniu świątecznym w Szkole Podstawowej w Goleszach Dużych; 

udział w I jarmarku świątecznym zorganizowanym przez WCK na placu Jagiełły podczas którego 

uruchomiona została miejska choinka; 

09 grudnia – udział w spotkaniu świątecznym w Lubiaszowie; 

11 grudnia – udział w spotkaniu  świątecznym zorganizowanym przez Stowarzyszenie Senior 

Vigor; 

12 grudnia – udział wraz z drużyną samorządową w XXV Spartakiadzie Władz Samorządowych 

Powiatu Piotrkowskiego w kręgle – Gmina Wolbórz zajęła I miejsce; 

13 grudnia – udział w spotkaniu świątecznym z radnymi i sołtysami Gminy Wolbórz; oraz w 

spotkaniu świątecznym z Zarządem miejsko-Gminnym OSP w Wolborzu; 

14 grudnia – odbył się V Turniej Sołectw Gminy Wolbórz w piłkę siatkową o puchar Burmistrza 

Wolborza – I miejsce Sołectwo Golesze Duże, II miejsce Lubiaszów, III miejsce Świątniki; 

udział w spotkaniu świątecznym Kół Gospodyń Wiejskich – spotkanie zorganizowane przez 

KGW Żywocin; 

18 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; udział w spotkaniu świątecznym w Powiecie Piotrkowskim z władzami 

samorządowymi następnie spotkanie świąteczne  z podopiecznymi MOPS;  



 

19 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia; udział w 

przedstawieniu „Jasełka” zorganizowanym przez Przedszkole Samorządowe Gminy Wolbórz 

oraz w Jasełkach zorganizowanych przez Szkołę Podstawową w Proszeniu; 

20 grudnia – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; udział w 

jubileuszu 10-lecia Przedszkola Niepublicznego Domowe Przedszkole. 

 

4. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-

2034; 

Izabela Midera Skarbnik Gminy – poinformowała, iż podstawą opracowania wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Wolbórz jest projekt uchwały budżetowej na 2025 rok oraz wartości 

planowane na koniec trzeciego kwartału 2024 ponadto dane sprawozdawcze z wykonania 

budżetu gminy Wolbórz za lata 2022 i 2023. Wieloletnia prognoza finansowa została opracowana 

na lata 2025-2034 i obejmuje okres spłat zobowiązań zaciągniętych i planowanych do 

zaciągnięcia do roku 2033. Rok 2025 jest rokiem bazowym dla WPFu. Ujęte w WPFie dochody 

bieżące zostały zaprojektowane dla roku 2025 zgodnie z wartościami przyjętymi w projekcie 

budżetu. Natomiast w kolejnych latach posłużono się metodą indeksacji wartości bazowych o 

odpowiednie przypisane dla każdej kategorii budżetowej wskaźniki, jak dynamika realna PKB i 

dynamika średnioroczna inflacji. Dochody majątkowe, na rok 2025 zaplanowano w kwocie 8 107 

324,39 zł, w tym ze sprzedaży działek budowlanych 900 000 zł. Jeśli chodzi o wydatki, poziom 

prognozowanych wydatków bieżących zdeterminowany jest zakresem realizowanych zadań oraz 

możliwościami finansowymi. Priorytetem w zakresie planowania wydatków było zapewnienie 

odpowiednich środków na utrzymanie dotychczasowego zakresu i poziomu usług świadczonych 

na rzecz  mieszkańców. Wydatki bieżące w roku 2025 wynoszą 56 643 129,60 zł i jest to 77,68% 

wydatków ogółem. W tym wydatki objęte limitem wynoszą 4 072 188,61 zł. Począwszy od roku 

2026 założono wzrost pozostałych wydatków bieżących, poza wynagrodzeniami i wydatkami 

związanymi z obsługą zadłużenia, na poziomie dynamiki średniorocznej inflacji. Jeśli chodzi o 

wydatki majątkowe w 2025 zaplanowane są w kwocie 16 274 135,40 zł i to jest 22,32% 

wydatków ogółem. W kolejnych latach wydatki majątkowe zostały zaplanowane tak, aby pokryły 

pozostałą po spłacie  zobowiązań część tzw. wolnych środków. Wynikiem prognozy dochodów i 

wydatków jest osiągnięcie deficytu lub nadwyżki. W roku 2025 zakłada się deficyt budżetu w 

wysokości 2 856 448,17 zł, który będzie pokryty kredytem i przychodami z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu. W latach 2026-2033 zakłada się nadwyżkę 

dochodów nad wydatkami, która corocznie pokrywać będzie należne na dany rok spłaty rat 

kapitałowych. Planowane całkowite zadłużenie na koniec 2025 roku wyniesie 24 932 461 zł i 

stanowić będzie 35,63% planowanych dochodów ogółem. To zadłużenie spłacone zostanie do 

końca roku 2032. Jeśli chodzi o wskaźniki, dopuszczalny limit spłat zobowiązań w roku 2025 



 

wynosi 17,6%, natomiast wskaźnik planowanych spłat zobowiązań do dochodów ogółem wynosi 

6,89%, więc ta różnica w roku 2025 wynosi 10,71%. Maksymalne dopuszczalne wskaźniki są 

wyższe od wskaźników wynikających z realizacji spłaty rat kapitałowych i odsetek dochodów 

ogółem, więc spełniamy wymogi postawy. Również zaplanowane w 2025 roku dochody bieżące i 

wydatki bieżące sprawiają, że mamy dodatnią różnicę pomiędzy tymi danymi i zachowujemy 

relację określoną w artykule 242 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin odczytał uchwałę Nr II/276/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie 

opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu budżetu Gminy Wolbórz.  Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-2034; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/84/2024 

  

 b) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wolbórz na rok 2025; 

Izabela Midera Skarbnik Gminy – poinformowała, iż dochody budżetu na rok 2025  

zaplanowane zostały w kwocie 70 060 816,83 zł z czego dochody bieżące w kwocie 61 953 

492,44 zł , natomiast dochody majątkowe w kwocie 8 107 324,39 zł. W rezultacie dochody 

bieżące stanowią 88,43% dochodów ogółem, a dochody majątkowe 11,57% dochodów ogółem. 

Jeśli chodzi o wydatki zostały ustalone w wysokości 72 917 265 zł  i wyodrębniono wydatki 



 

bieżące w wysokości 56 643 129,60 zł, które stanowią 77,68% wydatków ogółem i wydatki 

majątkowe w wysokości 16 274 135,40 zł, które stanowią 22,32% wydatków ogółem. W związku 

z takim zapisem dochodów i wydatków powstał deficyt budżetu w wysokości 2 856 448,17 zł i 

zostanie on pokryty kredytem w wysokości 2 700 000 zł oraz przychodami z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na zadanie cyberbezpieczny Wolbórz w kwocie 156 448,17 zł. W budżecie 

zapisano przychody w kwocie 5 482 909,17 zł i rozchody w kwocie 2 626 461 zł. Szczegóły 

dotyczące dochodów i wydatków zostały omówione na merytorycznych Komisjach.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin odczytał uchwałę Nr II/277/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie 

opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Wolbórz na rok 2025. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Wolbórz na rok 2025; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/85/2024 

 c) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz”; 

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż zgodnie ze Statutem Gminy 

Wolbórz tytuł „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” nadaje Rada w drodze uchwały, podejmowanej 



 

na wniosek Kapituły.  Tytuł „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” jest wyrazem wyróżnienia i 

uznania. Nadawany jest za wybitne zasługi dla rozwoju Gminy osobom fizycznym, organizacjom 

i instytucjom które: w sposób widoczny i niepodważalny przyczyniły się do zaspokojenia 

zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej; które za swoją działalność zawodową i społeczną, 

szczególnie zasłużyły się Gminie, przyczyniając się do jej rozwoju, pomnażania dobrobytu lub 

popularyzowania osiągnięć. Tytuł „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” przyznaje się w 

szczególności za zasługi w dziedzinie: oświaty i nauki; kultury; sportu; bezpieczeństwa 

publicznego; krzewienia kultu religijnego; inicjatyw gospodarczych; obronności kraju.  

Do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wolborzu w dniu 11 grudnia 2024 r. wpłynął wniosek 

Burmistrza Wolborza o uhonorowanie tytułem „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” panią Danutę 

Gwóźdź. Pani Danuta Gwóźdź jest wieloletnią działaczką samorządową.  

Swoją przygodę z samorządem rozpoczęła w 1984 roku kiedy to została radną gminy Wolbórz 

funkcję tę sprawowała do 1990 roku.  Następnie po transformacji ustrojowej wróciła do Rady 

Gminy Wolbórz w 1994 roku, gdzie do 2002 roku pełniła funkcję wiceprzewodniczącej rady, a 

także Przewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Od roku 2006 do 

2024 nieprzerwanie reprezentowała mieszkańców w Radzie Gminy Wolbórz a następnie Radzie 

Miejskiej w Wolborzu, pełniąc funkcję Przewodniczącej Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego w kadencji 2006-2010, wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej 

w Wolborzu w kadencji 2014-2018 oraz Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w kadencji 2018-

2024.  

Pani Danuta Gwóźdź była inicjatorką konkursu „Czysta wieś”, który od 1999 roku przez 13 

edycji miał na celu mobilizację mieszkańców do podejmowania starań o poprawę estetyki posesji 

prywatnych, utrzymanie porządku wokół budynków użyteczności publicznej, ochronę 

środowiska poprzez segregację odpadów. Co roku wygląd sołectw Gminy Wolbórz oceniała 

powołana Komisja konkursowa, który nagradzała sołectwa wyróżniające się ładem i porządkiem. 

Przyznane nagrody finansowe przeznaczano na upiększanie swojej „małej ojczyzny”  

Pani Danuta Gwóźdź do czerwca 1999 roku do sierpnia 2024 roku (25 lat) pełniła funkcje Sołtysa 

Sołectwa Psary Stare, zawsze zaangażowana w problemy lokalnej społeczności, dbająca o 

estetykę wsi, relacji społecznych. Była inicjatorką i przewodniczącą komitetu społecznego 

budowy oczyszczalni ścieków i kanalizacji w Psarach Starych, zabiegała o remont kapliczki 

zabytkowej. Zaangażowana w działalność Ochotniczej Straży Pożarnej oraz Koła Gospodyń 

Wiejskich. 

Kapituła na swym posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała wniosek 

o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” dla pani Danuty Gwóźdź. Wobec powyższego 

Kapituła wnioskuje do Rady Miejskiej o nadanie o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wolbórz”  Pani Danucie Gwóźdź.  

W związku z brakiem dyskusji przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie 

uchwałę.  

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” Pani Danucie Gwóźdź; 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/86/2024  

 d) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz”; 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż również w dniu 11 grudnia 2024 

r. do Rady Miejskiej w Wolborzu wpłynął wniosek Burmistrza Wolborza o uhonorowanie 

tytułem „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” panią Jolancie Latocha. Pani Jolanta Latocha jest 

wieloletnią działaczką samorządową.  W wyborach samorządowych w 1998 roku została po raz 

pierwszy wybrana na Radną Rady Gminy Wolbórz i cieszyła się zaufaniem społecznym 

nieprzerwanie przez 26 lat (6 kadencji) do 2024 roku, wybierana przez mieszkańców do 

reprezentacji w samorządzie. Zawsze zaangażowana w sprawy oświaty, kultury, sportu, zdrowia i 

rolnictwa. Przez 4 kadencje pełniła funkcje Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia.  Współpracowała z placówkami oświatowymi gminy Wolbórz, wspierała i zabiegała o 

remonty i modernizację szkół podstawowych (Proszenie, Komorniki, Golesze Duże, Wolbórz), 

przebudowę Przedszkola Samorządowego w Wolborzu. Zabiegała o budowę hali sportowej w 

Wolborzu, boiska sportowego Orlik, boisk sportowych w Proszeniu i Komornikach, a w ostatniej 

kadencji promowała budowę zadaszeń istniejących boski sportowych.  

Pani Jolanta Latocha wspierała procedurę przywrócenia praw miejskich Wolborzowi i aktywnie 

uczestniczył w całym procesie. Zabiegała i wspierała wszystkie działania dotyczące powstania w 

Wolborzu Pożarniczego Centrum Historyczno-Edukacyjnego Ziemi Łódzkiej.  

Aktywnie uczestniczyła w pracach związanych z odsłonięciem pomnika Marszałka Józefa 

Piłsudskiego na wolborskim rynku w 100-lecie odzyskania przez Polskę niepodległości. Była 

współorganizatorem i brała aktywny udział w pracach związanych z obchodami jubileuszy:  

·500-lecia urodzin Andrzeja Frycza Modrzewskiego w 2003 roku,  

·600-lecia Bitwy pod Grunwaldem w 2010 roku,  

·950-lecia istnienia Wolborza w 2015 roku,  

·100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości w 2018 roku;  

·750-lecia nadania praw miejskich Wolborzowi w 2023 roku.  

Pani Jolanta Latocha zawsze zaangażowana w życie społeczności lokalnej Komornik. Wspierała 

budowę kanalizacji oraz drogi w Komornikach. Współpracowała z Ochotniczą Strażą Pożarną 

oraz Kołem Gospodyń Wiejskich  

Kapituła na swym posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała wniosek 

o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” dla pani Jolanty Latocha . Wobec powyższego 



 

Kapituła wnioskuje do Rady Miejskiej o nadanie o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Wolbórz”  Pani Jolancie Latocha. 

W związku z brakiem dyskusji przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie 

uchwałę.  

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” Pani Jolancie Latocha; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/87/2024  

 e) w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz”; 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż w dniu 6 grudnia do Rady 

Miejskiej w Wolborzu wpłynął wniosek członków chóru „Cantate Deo” o uhonorowanie tytułem 

„Zasłużony dla Gminy Wolbórz Pana Dariusza Łęczyckiego. Pan Dariusz Łęczycki od dziecka 

pasjonował się muzyką. Posiada dyplom muzyka instrumentalisty o specjalizacji gry na puzonie 

oraz rozszerzony fortepian dodatkowy. Swoją pracę zawodową jako organista na pełnym etacie 

rozpoczął w parafii Wolbórz w dniu 1 listopada 1989 r. Dzięki jego staraniom podniósł się 

poziom muzyczny, repertuarowy i brzmieniowy chóru. Chór uświetnia i wzbogacam swym 

śpiewem nie tylko niedzielną liturgię, ale również uroczystości o charakterze państwowym. 

Wysoki poziom muzyczny chóru zaowocował licznymi koncertami w wielu miastach m.in. w 

Częstochowie, na Jasnej Górze w ramach VIII Święta Muzyki, Radomsku, dwukrotnie w 

Piotrkowie Tryb., czterokrotnie w Łodzi, Tomaszowie Mazowieckim, Sulejowie podczas 

obchodów 600-lecia bitwy od Grunwaldem oraz w Jabłonce. Wszędzie gdzie jest słuchany 

spotyka się z uznaniem i głosami podziwu dla wysokiego poziomu artystycznego. Doskonale 

przy tym promuje miasto i gminę Wolbórz. Dzięki występom chóru pod dyrekcją Dariusza 

Łęczyckiego gmina zyskuje na promocji, może pochwalić się jednym z najstarszych chórów w 

Polsce.  Dariusz Łęczycki to osoba rozpoznawalna w środowisku wolborskim. Może również 

poszczycić się sukcesami dwóch zespołów wokalnych, działających przy Wolborskim Centrum 

Kultury. Od 2010 roku jest instruktorem męskiego zespołu wokalnego "Fermata" a od 2012 roku 

zespołu żeńskiego „Cantare". W repertuarze tych zespołów znajdują się głównie piosenki 

polskiej muzyki rozrywkowej, pieśni patriotyczne oraz kolędy i pastorałki. Zespoły swoimi 



 

występami uświetniają imprezy organizowane przez WCK, biorą również udział w przeglądach i 

konkursach. 

Kapituła na swym posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała wniosek o 

nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” dla pana Dariusza Łęczyckiego. Wobec 

powyższego Kapituła wnioskuje do Rady Miejskiej o nadanie o nadanie tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Wolbórz”  Panu Dariuszowi Łęczyckiemu. 

W związku z brakiem dyskusji przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie 

uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Wolbórz” Panu Dariuszowi Łęczyckiemu; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/88/2024 

 f) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza -  poinformował, iż  uchwała określa zasady i sposób 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych do właścicieli nieruchomości z 

terenu gminy Wolbórz, zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez 

właściciela nieruchomości opłatę, zagospodarowanie opadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwej odbierania odpadów komunalnych do właścicieli nieruchomości i sposób 

świadczenia usług przez punktu selektywnego zbierania odpadów.  

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  



 

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/89/2024 

  

 g) w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień 

Elżbieta Bijoch  Sekretarz Gminy – poinformowała, iż uchwala dotyczącą przyznawania 

stypendium, nagród i wyróżnień dla sportowców obowiązuje na terenie gminy Wolbórz od 2018 

roku. Wprowadzamy w tej uchwale trzy zmiany. Pierwsza zmiana dotyczy zmiany definicji 

zawodnika, czyli wprowadzamy ograniczenie wiekowe 10-26 lat. Druga zmiana to jest zmiana 

dotycząca dyscyplin sportu znaczących dla gminy, rozszerzamy o dwie dyscypliny: badminton i 

łyżwiarstwo. Trzecia zmiana w uchwale dotyczy dokumentowania osiągnięć. Mają to być 

zaświadczenia wystawione przez właściwe polskie związki sportowe. 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/90/2024 

 h) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2024-2033; 

Izabela Midera Skarbnik Gminy  - poinformowała, iż podstawą zmian przyjętych wartości 

wieloletniej prognozy finansowej są zmiany w budżecie gminy wprowadzone zarządzeniem 

Burmistrza Wolborza z dnia 13 grudnia i uchwałą Rady Miejskiej w Wolborzu z dnia 23 grudnia. 

W związku z tym dochody budżetu zwiększają się o kwotę 33 441,59 zł i po zmianach wynoszą 

74 321 115,82 zł, z czego dochody bieżące zmniejszają się o 106 558,41 zł i po zmianach to 

kwota 60 447 572,71 Zwiększają się natomiast dochody majątkowe o 140 tys. i po zmianach to 

kwota 13 873 543,11 zł. Jeśli chodzi o wydatki, wydatki również zwiększyły się o kwotę 33 

441,59 zł do wysokości 76 335 292,65 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono  o 41 441,59 zł. i 

wynoszą 57 585 054,56 zł, natomiast wydatki majątkowe zmniejszono o kwoty 8 tys. zł i 

wynoszą 18 750 238,09 zł. Wynik budżetu pozostaje z deficytem bez zmian 2 014 176,83 zł. 

Różnica między dochodami i wydatkami bieżącymi zmniejszyła się o kwotę 148 tys. zł do 

wysokości 2 862 518,15 zł. Wskaźnik planowanej spłaty rat i odsetek do wysokości dochodów 

zwiększył się o 0,01% do wysokości 8,15% przy dopuszczalnym wskaźniku 19,23%. 

Zmniejszyły się również wydatki objęte limitem w 2024 roku o kwotę 14 766,40 zł. i obecnie 

wynoszą 14 866 869,12 zł. na to składały się dwie zmiany w zadaniach. Było to zadanie 

cyberbezpieczny Wolbórz, gdzie przesunięto środki z 2024 roku na 2025 rok i zadanie usługa 

ubezpieczeniowa gminy Wolbórz, gdzie zwiększono kwotę do wysokości 278 tysięcy złotych. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2024-2033; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/91/2024 

 i) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2024; 

Izabela Midera Skarbnik Gminy – przedstawiła zmiany w budżecie: Uchwała zakłada 

zwiększenie dochodów i wydatków o 57 860,03 zł. Jeśli chodzi o dochody budżetu, zwiększono 

dotacje celowe o 163 638,74 zł. I wynika to z zwiększenia wynagrodzenia za sprawowanie opieki 

10 214 zł, środków otrzymanych w ramach funduszu pomocy w kwocie 18 060,95 zł, środków 

otrzymanych z funduszu pracy na zadanie asystent rodzinnym w 2024 roku w wysokości 31 

475,19 zł, dotacje z budżetu województwa na modernizację drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych w kwocie 80 tysięcy złotych i zmniejszono środków z funduszu europejskiego na zadanie 

cyberbezpieczny Wolbórz o 13136,40 złotych, jak również zwiększenie środków z 

wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej w kwocie 7025 złotych. 

Zmniejszono natomiast dochody własnej gminy o 75 778,71 zł. W tym zwiększenie odsetki od 

przekształcenia własności 500 zł, wpływy ze sprzedaży gruntu wzrost o 60 tys. Dołożono  5% 

odpisów dochodów uzyskiwanych za udostępnienie danych osobowych 1,55 zł. 30 zł dołożono 

na rozliczenia z lat biegłych, zdjęto pieniądze z dochodów terminowej płatności PDOF 2 tys. 

złotych, 5 tys. z odsetek od nieterminowych płatności, 20 tys. z podatku od czynności 

cywilnoprawnych, 10 tys. 400 opłaty z zajęcia pasa drogowego, 3 tys. opłaty z zawarcie związku 

małżeńskiego poza USC, 19 tys. odsetek bankowych o środku finansowym zgromadzonych na 

rachunku bankowym gminy. Dołożono 40 zł wpływów z różnych opłat. Zdjęto 300 zł odsetek 

bankowych od środków finansowych gromadzonych na rachunkach szkół. Zdjęto 39 600 zł 

odpłatność za pobyt w oddziałach przedszkolnych dzieci z innymi gmin i 35 800 zł odpłatność za 

pobyt w przedszkolach dzieci z innymi gmin. Zdjęto 1000 zł odsetek bankowych od środków 

finansowych gromadzonych na rachunkach MOPS. Zwiększono o 3 tys. odpłatność za usługi 

opiekuńcze, zwiększono 81,74 zł wpływy z usług specjalistycznych, usług opiekuńczych, zdjęto 

16 600 refundacji za prace społeczno-użyteczne, zwiększono o 3 268 zł kosztów postępowania 

administracyjnego i zwiększono o 10 tys. kary i grzywnę za nieusunięcie odpadów. W wydatkach 

w dziale transport i łączność na utrzymanie i naprawę dróg gminnych dołożono 20 tysięcy 

złotych. W dziale administracja publiczna na urząd miejski dołożono 10 tysięcy złotych. Z 

zadania cyberbezpieczny Wolbórz zdjęto 14 766,40 złotych. I na wydatki z tytułu nadania 

numeru PESEL dołożono 19,95 złotych. W dział bezpieczeństwo, poprzecznej ochrona 

przeciwpożarowych zwiększono o 11 tysięcy złotych. W dziale oświata i wychowanie 

wprowadzono 18 041 złotych na zadania oświatowe z tytułu Funduszu Pomocy w Ukrainie. W 

dziale pomoc społeczna na wynagrodzenia ze sprawowania opieki wprowadzono 10 214 zł. 



 

Zdjęto natomiast z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 52 123,71 zł, 30 tys. zł z programu 

posiłek w szkole i w domu i 110 000 zł z Domów Pomocy Społecznej. W dziale Rodzina 

wprowadzono rządowy program Asystent Rodzinny w 2024 roku w kwocie 32 075,19 zł. Zdjęto 

2 tysiące z dotacji dla żłobka Promyczek. W dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona 

Środowiska zdjęto zadanie inwestycyjne budowa przykanalików kanalizacyjnych. Dołożono na 

opłatę za usługi wodne 2 tysiące złotych. Dołożono 150 tysięcy na wydatki związane z 

gospodarowaniem odpadami komunalnymi. 5 tysięcy na utrzymanie zieleni w gminie  i dołożono 

12 tysięcy odbiór zwierząt do schroniska. I w dziale kultura fizyczna na utrzymanie stadionu 

miejskiego w Wolborzu, dołożono 5 tysięcy złotych. 

 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/92/2024 

 

 j) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Wolborzu za okres od czerwca do grudnia 2024; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Jagiełło – przedstawił sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wolborzu za okres od czerwca do grudnia 

2024. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  



 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wolborzu za okres 

od czerwca do grudnia 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/93/2024 

  

 k) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w 

Wolborzu za rok 2024; 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż sprawozdania zostały omówione 

na poszczególnych Komisjach, dostępne są w systemie esesja, wobec czego odstąpił od czytania. 

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu.  

W związku z brakiem dyskusji przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Wolborzu za rok 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/94/2024 

  

 



 

 l) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Wolborzu za rok 2024; 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż Rada Miejska od stycznia do 

grudnia 2024 roku obradowała na 14 posiedzeniach zgodnie z przyjętym planem pracy uchwałą z 

dnia Nr LXIV/598/2024 z dnia 22 grudnia 2023 r. Rada w ciągu roku podjęła 123 uchwały. Radni 

w 2024 roku złożyli 4 zapytania i 4 interpelacje do Burmistrza Wolborza. 7 maja odbyła się I 

Sesja kadencji 2024-2029 podczas której nowo wybrani radni złożyli ślubowania. Następnie 

spośród Radnych w głosowaniu tajnym na kolejną kadencję został wybrany  na 

Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczącą Rady Panią Barbarę Dziubałtowską. Ponadto 

zatwierdzono składy osobowe Komisji oraz wybrano Przewodniczących Komisji. Szczegółowy 

wykaz uchwał oraz tematów którymi zajmowała się rada w 2024 stanowi załącznik do uchwały, 

który dostępny jest w systemie  esesja. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Wolborzu za rok 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/95/2024 

 m) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2025; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Jagiełło – przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025 – plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.   

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2025; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/96/2024 

 n) w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Wolborzu na rok 

2025; 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – poinformował, iż plany pracy Komisji  zostały 

omówione na poszczególnych Komisjach, dostępne są w systemie esesja, ponadto pokrywają się 

z planem pracy Rady, który zostanie zaprezentowany, wobec czego odstąpił od czytania. Plan 

pracy stanowią załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.   

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Wolborzu na rok 2025; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/97/2024 

 o) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Wolborzu na rok 2025. 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – przedstawił plan pracy Rady Miejskiej w Wolborzu 

na rok 2025. Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Wolborzu na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr X/98/2024 

  

5. Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku 2025.  Następnie zamknął X Sesję Rady Miejskiej 

w Wolborzu. 

    

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wolborzu 

Zbigniew Klewin  

  

Przygotował: Alina Banaszczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowy przebieg obrad znajduje się na stronie Portal Mieszkańca pod adresem: 

www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia 

 

https://wolborz.esesja.pl/transmisja/62013/xasesjaaradyamiejskieja23agrudniaa2024.htm 

 

http://www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia
https://wolborz.esesja.pl/transmisja/62013/xasesjaaradyamiejskieja23agrudniaa2024.htm

